
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.38.1.2021.JT 

Protokół Nr 147/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 23 września 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:03 zakończenie o godz. 11:54 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Stanisław Czochara  

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr Śliwiński 

- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach (w zastępstwie w posiedzeniu 

uczestniczył Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda) 

- Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak (nie był obecny na posiedzeniu) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Wniosek Członka Zarządu Powiatu dotyczący poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego 

na ul. Kolbuszowskiej w Gminie Bojanów.  

4. Informacja dotycząca najmu sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2 w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej i siłowni w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

6. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach, w których 

potwierdzono przypadki zakażenia wirusem COVID-19. 



7. Informacja o złożeniu do Wojewody Podkarpackiego wniosku o udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia do biblioteki 

Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w ramach 

„Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025.  

8. Wniosek Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia wychowanków bursy z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia składu komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski oraz jej przewodniczącego.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw 

Pani  Marii Piekarz Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w  Stalowej Woli do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna 

z  Ministrem Cyfryzacji.   

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania stypendiów na rok 

szkolny/akademicki 2021/2022 dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia.  

12. Wniosek Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Mechaników Polskich Oddział 

w  Stalowej Woli w sprawie dofinansowania organizacji ,,Dnia Seniora”. 

13. Wniosek Prezes  Zarządu Koła Polskiego Związków Niewidomych w Stalowej Woli 

w  sprawie wsparcia finansowego  organizacji obchodów ,,Światowego  Dnia 

Niewidomego”.  

14. Wniosek Prezesa Międzyszkolnego  Klubu Lekkoatletycznego „Sparta” w Stalowej Woli 

w  sprawie dofinansowania ,,IV Leśnego Charytatywnego Festiwalu Sportu”.  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest.  

16. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian  

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok przyjętego UZP 146/971/2021 z dnia 

15 września 2021 roku.  

17. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035 

przyjętego UZP Nr 146/972/2021 z 15 września 2021 roku.  



18. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie 

do  porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

27  września 2021 r. punktów.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 147. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Wniosek Członka Zarządu Powiatu dotyczący poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego na ul. Kolbuszowskiej w Gminie Bojanów.  

Starosta Janusz Zarzeczny przypomniał, że podczas posiedzenia Zarządu Powiatu, które odbyło 

się w dniu 15  września 2021 r. Członek Zarządu Pan Stanisław Czochara wystąpił do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem dotyczącym poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego 

na ul. Kolbuszowskiej w Gminie Bojanów. Radny Stanisław Czochara poinformował, że w dniu 

12 września bieżącego roku w Gminie Bojanów, w sołectwie Bojanów za Rzeką,  odbyło się 

zebranie wiejskie, podczas którego został poruszony temat bezpieczeństwa ruchu drogowego 

na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej. Pan Stanisław Czochara powiedział, że podczas wyżej 

wspomnianego zebrania wiejskiego, w kontekście bezpieczeństwa ruchu drogowego 

na wymienionej wyżej drodze poruszona została kwestia dokończenia budowy chodnika. 

Oznajmił, że mieszkańcy przeciwni są koncepcji ulokowania po prawej stronie ul. Kolbuszowskiej, 

od  strony drogi wojewódzkiej. Następnie powiedział, że kolejną kwestią, która podczas wyżej 

wspomnianego zebrania wiejskiego została poruszona, w kontekście bezpieczeństwa ruchu 

drogowego na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej, było wykonanie na tej drodze przejścia dla 

pieszych w okolicach przystanku. Oznajmił ponadto, że trzecią kwestią poruszoną w kontekście 

bezpieczeństwa ruchu drogowego na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej, podczas wyżej 

wspomnianego zebrania wiejskiego było ograniczenie prędkości na tej drodze. Radny wspomniał, 

że podczas posiedzenia Zarządu Powiatu, które odbyło się w dniu 15 września bieżącego roku 

zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego o instalację 

przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej fotoradaru. Pan Stanisław Czochara stwierdził 

również, że rozsądne byłoby zamontowanie w pobliżu przedszkola znajdującego się przy drodze 

powiatowej ul.  Kolbuszowskiej znaków drogowych stanowiących o ograniczeniu obowiązującej 



na tej drodze prędkości do 40 km/h. Obecny na posiedzeniu Zarządu Powiatu Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr Śliwiński powiedział, że mający zostać ukończonym 

odcinek chodnika znajdującego się przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej zostanie 

ulokowany po prawej stronie tej drogi, od  strony drogi wojewódzkiej. Wyjaśnił, że taka 

lokalizacja tego odcinka chodnika spowodowana jest tym, że chodnik przy wymienionej wyżej 

drodze wojewódzkiej również został zaprojektowany po prawej stronie drogi. Następnie 

wyjaśnił, że po to, aby utrzymać ciągłość chodnika od strony drogi wojewódzkiej, mający zostać 

ukończonym odcinek chodnika znajdującego się przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej, 

zostanie ulokowany po prawej stronie drogi powiatowej. Pan Dyrektor stwierdził, że taka 

lokalizacja wyżej wymienionego odcinka chodnika jest korzystniejsza w kontekście należącego do 

Powiatu Stalowowolskiego pasa drogowego. Wyjaśnił, że we wrześniu bieżącego roku 

pracownicy Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Stalowej Woli zakończyli modernizację gruntów, a w ramach tej modernizacji Zarządowi Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli udało się bez żadnych kosztów pozyskać dodatkowy pas drogowy 

o szerokości około 1 metra znajdujący się po prawej stronie drogi powiatowej ul. Kolbuszowskiej 

(od strony drogi wojewódzkiej). Dzięki temu nasza jednostka organizacyjna może utworzyć 

odcinek chodnika bez konieczności wykupu gruntów i ponoszenia dodatkowych kosztów, 

co wiąże się z  oszczędnością w wysokości około 40 000 złotych. Ponadto, Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych stwierdził, że prawa strona drogi powiatowej ul. Kolbuszowskiej jest położona dużo 

niżej niż jej lewa strona. Tak więc z punktu widzenia ukształtowania i odwodnienia terenu, po 

prawej stronie tej drogi są dużo lepsze warunki dla lokalizacji chodnika. Stwierdził również, 

że po lewej stronie drogi powiatowej ul. Kolbuszowskiej od strony drogi wojewódzkiej, Zarząd 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli posiada dużo mniejszą powierzchnię pasa drogowego, 

w związku z czym po tej stronie drogi nie ma miejsca na lokalizację chodnika dla pieszych. 

Ponadto oznajmił, że nasyp znajdujący się po tej stronie drogi jest dużo wyższy oraz że ta strona 

drogi jest dużo bardziej niebezpieczna. Pan Piotr Śliwiński oznajmił, że cała droga powiatowa 

ul. Kolbuszowska przebiega przez obszar zabudowany i zgodnie ze stosownymi przepisami 

obowiązuje na niej ograniczenie prędkości do 50 km/h. Stwierdził, że warto byłoby wystąpić do 

Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli z wnioskiem o przeprowadzenie na tej drodze 

kontroli w zakresie przestrzegania przez kierowców pojazdów samochodowych obowiązującego 

na tej drodze ograniczenia prędkości. Ewentualnie można zgłosić problem przekraczania przez 

kierowców pojazdów samochodowych obowiązującego na tej drodze ograniczenia prędkości na 

Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa. Wyraził opinię, że Policja ma możliwość podjęcia 

działań na  rzecz sprawdzania dozwolonej na  prędkości, natomiast samo zamontowanie 

przy drodze znaków drogowych stanowiących o ograniczeniu prędkości do 40 km/h nie wywoła 

zapewne oczekiwanej reakcji kierowców. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że ze względu 



na to, iż przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej znajduje się przedszkole i przystanek istnieje 

jego zdaniem podstawa do ustawienia znaków drogowych stanowiących o ograniczeniu prędkości 

do 40 km/h. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli powiedział, że znaki drogowe 

stanowiące o ograniczeniu obowiązującej prędkości do 40 km/h mogą zostać zamontowane 

w pobliżu przedszkola i  przystanku znajdujących się przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej. 

Powtórzył, że warto byłoby wystąpić do Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli 

z wnioskiem o  przeprowadzenie na wymienionej wyżej drodze kontroli prędkości, z czym zgodził 

się Pan Starosta. Radny Stanisław Czochara stwierdził, że na drodze powiatowej 

ul. Kolbuszowskiej notorycznie ma miejsce przekraczanie ograniczenia prędkości. Pan Starosta  

z aprobatą odniósł się do koncepcji ulokowania po prawej stronie drogi powiatowej  

ul. Kolbuszowskiej od strony drogi wojewódzkiej, mającego zostać ukończonym odcinka chodnika 

znajdującego się przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej. Stwierdził również, że mające 

powstać przejście dla pieszych na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej  powinno  stanowić 

łącznik pomiędzy chodnikiem znajdującym się po lewej stronie tej drogi a odcinkiem chodnika 

znajdującym się po prawej stronie tej drogi. Następnie stwierdził, że należy wystąpić do Komendy 

Powiatowej Policji w Stalowej Woli z wnioskiem o przeprowadzenie na drodze powiatowej  

ul. Kolbuszowskiej kontroli w zakresie przestrzegania przez kierowców pojazdów 

samochodowych obowiązującego na tej drodze ograniczenia prędkości. Ponadto stwierdził,  

że w pobliżu przedszkola i przystanku znajdujących się przy drodze powiatowej  

ul. Kolbuszowskiej należy zamontować  znaki drogowe stanowiące o ograniczeniu obowiązującej 

na tej drodze prędkości do 40 km/h. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr 

Śliwiński przypomniał, że stosowne przepisy ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. - Prawo o ruchu 

drogowym stanowią, iż Inspekcja Transportu Drogowego jako jedyna posiada upoważnienie do 

ujawniania za pomocą stacjonarnych urządzeń rejestrujących zainstalowanych w pasie 

drogowym naruszeń przepisów ruchu drogowego, m.in. przekraczania dopuszczalnej prędkości. 

Pan Dyrektor przypomniał również, że aby zainstalować fotoradar, Inspekcja Transportu 

Drogowego musi posiadać potwierdzenie ze strony Policji, że w okresie ostatnich 3 lat na danym 

odcinku drogi, w odległości po 500 metrów w obie strony od planowanego miejsca ustawienia 

fotoradaru, doszło do określonej liczby zdarzeń, których przyczyną była nadmierna prędkość. 

Ustalono, że Zarząd Dróg Powiatowych podejmie działania na rzecz zamontowania w  pobliżu 

przedszkola i przystanku znajdujących się przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej znaków 

drogowych stanowiących o ograniczeniu obowiązującej na tej drodze prędkości do 40  km/h. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

Piotra Śliwińskiego, czy istnieje możliwość instalacji fotoradaru na drodze relacji Pysznica-

Kłyżów oraz na drodze relacji Pysznica-Jastkowice w celu spowolnienia i unormowania ruchu na 

tych drogach? Pan Dyrektor Piotr Śliwiński odpowiedział, że na drodze relacji Pysznica - Kłyżów 



obowiązują ograniczenia prędkości. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy któraś z dwóch w/w 

dróg spełnia kryteria wymagane do instalacji na niej fotoradaru? Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli Piotr Śliwiński odpowiedział, że w obecnej chwili nie jest w stanie 

tego stwierdzić. Wyjaśnił, że informacje, które pozwoliłyby to stwierdzić mogą być w posiadaniu 

Policji. Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował, aby Zarząd Powiatu wystąpił do Komendy 

Powiatowej Policji w Stalowej Woli z wnioskiem o  przeprowadzenie kontroli na drodze relacji 

Pysznica - Jastkowice znajdującej się w Gminie Pysznica, w zakresie przestrzegania przez 

kierowców pojazdów samochodowych obowiązujących na tej drodze ograniczeń prędkości. 

Zarząd Powiatu z aprobatą odniósł się do propozycji Pana Wicestarosty. Radny Stanisław 

Czochara zaproponował, aby w w/w wniosku do Komendy Powiatowej Policji  w Stalowej Woli 

zwrócić się również o przeprowadzenie kontroli na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej. 

Zarząd Powiatu z aprobatą odniósł się do propozycji Pana Stanisława Czochary. Jednocześnie 

ustalono, że po zebraniu niezbędnych danych, o ustawienie fotoradarów wystąpi Zarząd Dróg 

Powiatowych.  

Zarząd Powiatu przychylił się do przedstawionej przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli Piotra Śliwińskiego koncepcji ulokowania mającego zostać ukończonym odcinka 

chodnika znajdującego się przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej po prawej stronie tej drogi, 

od strony drogi wojewódzkiej. Zarząd Powiatu wyraził również opinię, że przejście dla pieszych 

mające powstać na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej, w pobliżu znajdującego się przy tej drodze 

przystanku, stanowić będzie łącznik pomiędzy chodnikiem znajdującym się po lewej stronie tej drogi 

a chodnikiem znajdującym się po jej prawej stronie. Zarząd Powiatu postanowił także wystąpić 

do Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli z wnioskiem o  przeprowadzenie kontroli na drodze 

powiatowej ul. Kolbuszowskiej i na drodze relacji Pysznica-Jastkowice znajdującej się w Gminie 

Pysznica, w zakresie przestrzegania przez kierowców pojazdów samochodowych obowiązujących 

na tych drogach ograniczeń prędkości. Ponadto, Starosta Janusz Zarzeczny poparł prośbę Radnego 

Stanisława Czochary o  zamontowanie w  pobliżu przedszkola i przystanku znajdujących się przy 

ul.  Kolbuszowskiej znaków drogowych stanowiących o ograniczeniu obowiązującej na tej drodze 

prędkości do 40 km/h.  

Ad. 4. Informacja dotycząca najmu sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2 w Stalowej Woli. 

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zawiadomił Zarząd Powiatu o zamiarze oddania w najem sali 

gimnastycznej dla osoby fizycznej, na okres od 16 września 2021 r. do 31 marca 2022 r. (6 godz. 

miesięcznie) w celu prowadzenia zajęć z piłki siatkowej dla grupy osób z terenu powiatu 

stalowowolskiego, reprezentujących drużynę „BHP T. Mazur STELLA”. Pan Łukasz Lebioda 

oznajmił, że odpłatność z tytułu najmu wynosi 300,00 zł miesięcznie tj. 50,00 zł netto za godzinę. 

Przypomniał, że zgodnie z § 2 ust.2  Uchwały Nr 59/381/2019 z dnia 12 grudnia 2019 r., 



minimalna stawka godzinowa za wynajęcie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej 

Woli wynosi 50,00 zł netto za godzinę zegarową. Łączna kwota za cały okres najmu wyniesie 

2 175,00 zł netto. Pan Łukasz Lebioda poinformował, że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu 

proponuje przyjąć zawiadomienie Dyrektora. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników 

posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące informacji? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą najmu sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2 

w Stalowej Woli.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej i siłowni w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej i siłowni dla Klubu Sportowego Trenera Łukasza 

Kościelskiego w terminie 1 października 2021 r. – 30 kwietnia 2022 r. (4,5 godz. tygodniowo) 

w celu prowadzenia zajęć sportowych dla zawodników klubu z terenu powiatu stalowowolskiego, 

którzy w większości  są uczniami Zespołu Szkół Nr 1. Następnie Pan Łukasz Lebioda 

poinformował, że kwota najmu za cały okres trwania umowy to 100,00 zł netto (ok. 14,29 zł netto 

miesięcznie). Ponadto, oznajmił, że Klub Sportowy Trenera Łukasza Kościelskiego ma swoją 

siedzibę w budynku szkoły i prowadzi zajęcia m.in. z uczniami Zespołu Szkół Nr 1 i nie pobiera 

opłat z tytułu uczestnictwa młodzieży w zajęciach. Przypomniał, że zgodnie z § 4 uchwały 

Nr 59/381/2019 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 12 grudnia 2019 r. w szczególnie 

uzasadnionych przypadkach dopuszcza się zastosowanie niższych stawek czynszu najmu 

lub dzierżawy od określonych w § 2 tej uchwały (określającym minimalne stawki czynszu netto 

za 1 godzinę zegarową za wynajem lub dzierżawę sal gimnastycznych lub hal sportowych 

w  szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski) i § 3 wspomnianej uchwały 

(stanowiącym, że dopuszcza się zastosowanie stawek niższych niż określone w § 2 w przypadku 

gdy sala gimnastyczna lub hala sportowa przeznaczona jest na prowadzenie zajęć sportowych 

dla dzieci i młodzieży szkolnej, a uczestnicy zajęć nie ponoszą odpłatności z tytułu udziału 

w  zajęciach. Ponadto, § 3 stanowi, że w takim przypadku ustala się minimalną stawkę czynszu 

netto za 1 godzinę zegarową w wysokości 20,00 zł netto lub w przypadku sali gimnastycznej 

o powierzchni 180 m2 w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli ustala się minimalną 

stawkę czynszu netto za 1 godzinę zegarową w wysokości 15,00 zł netto) - wyłącznie za zgodą 

Zarządu Powiatu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 147/973/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej i siłowni w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Ad. 6. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach, w których 

potwierdzono przypadki zakażenia wirusem COVID-19.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że zgodnie z zapisem § 18 ust. 2a  

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie 

bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych szkołach i placówkach (Dz.U. z 2020 r., 

poz. 1604) „Dyrektor, za zgodą organu prowadzącego i po uzyskaniu pozytywnej opinii 

właściwego państwowego powiatowego inspektora sanitarnego, może zawiesić zajęcia na czas 

oznaczony, jeżeli ze względu na aktualną sytuację epidemiologiczną może być zagrożone zdrowie 

uczniów.” Następnie, Pani Naczelnik poinformowała, że zgodnie z  § 1 ust 1 rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań 

w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty w związku 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 (Dz. U. z 2020 r. poz. 493 ze zm.), 

w  okresie ograniczenia funkcjonowania jednostki systemu oświaty w związku z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 dyrektor jednostki systemu oświaty odpowiada za 

organizację realizacji zadań tej jednostki, w tym zajęć z wykorzystaniem metod i technik 

kształcenia na odległość lub innego sposobu realizacji tych zajęć. Pani Naczelnik oznajmiła, że do 

zadań organu prowadzącego na podstawie art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z 14 grudnia 2016 r. - Prawo 

oświatowe (Dz. U. z 2021 r. poz. 1082 z późn. zm.),  należy  zapewnienie bezpiecznych 

i higienicznych warunków nauki, wychowania i opieki w  szkole. Ustawodawca w art. 29 ust. 1 

pkt 2 w/w ustawy ustalił, że zadania i kompetencje organu prowadzącego określone w art. 10 ust. 

1 pkt 1, wykonuje zarząd powiatu. Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała, że w dniu 16 

września 2021 r. Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli oraz w dniu 19 

września 2021 r. Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli, a  także w dniu 22 września 2021 

r. Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli, telefonicznie poinformowali o pojedynczych 

przypadkach zakażeń wirusem COVID -19 wśród uczniów w/w szkół, po uzyskaniu pozytywnej 

opinii Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w  Stalowej Woli. Następnie, Pani 

Naczelnik poinformowała, że w przypadku Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli 

zawieszono zajęcia od 17 września 2021 r. do 20 września 2021 r., w Zespole Szkół Nr 1 w 

Stalowej Woli od 17 września 2021 r. do 27 września 2021 r., a w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej 

Woli od 22 września 2021 r. do 27 września 2021 r. Oznajmiła, że nauka w klasach, w których 

zawieszono zajęcia, znajdujących się w w/w szkołach jest prowadzona zdalnie. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał, czy Zarząd Powiatu może upoważnić Starostę Stalowowolskiego, a w 

przypadku jego nieobecności osobę, która go zastępuje do  wyrażania zgody na realizację zajęć z 

wykorzystaniem metod i technik kształcenia na  odległość w klasach, w których potwierdzono 



przypadki zakażenia wirusem COVID- 19? Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

odpowiedziała, że omówi tą kwestię z radcą prawnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował, aby Zarząd Powiatu wystąpił z propozycją, aby 

upoważnić Starostę Stalowowolskiego, a w przypadku jego nieobecności osobę, która go 

zastępuje do  wyrażania zgody na realizację zajęć z wykorzystaniem metod i technik kształcenia 

na  odległość w klasach, w których potwierdzono przypadki zakażenia wirusem COVID- 19. 

Starosta Janusz Zarzeczny z aprobatą odniósł się do propozycji Pana Wicestarosty. Pan Starosta 

zarządził głosowanie nad zaaprobowaniem  zawieszenia zajęć w klasach znajdujących się  w 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli,  Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli i w Zespole 

Szkół Nr 3 w Stalowej Woli oraz nad wystąpieniem z propozycją, aby upoważnić Starostę 

Stalowowolskiego, a w przypadku jego nieobecności osobę, która go zastępuje do  wyrażania 

zgody na realizację zajęć z wykorzystaniem metod i technik kształcenia na  odległość w klasach, 

w których potwierdzono przypadki zakażenia wirusem COVID- 19. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach, 

w  których potwierdzono przypadki zakażenia wirusem COVID-19 i zaaprobował zawieszenie zajęć 

w klasach znajdujących się  w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, w Zespole Szkół Nr 1 

w Stalowej Woli oraz w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. Ponadto, Zarząd Powiatu wystąpił 

z  propozycją, aby upoważnić Starostę Stalowowolskiego, a w przypadku jego nieobecności osobę, 

która go zastępuje do  wyrażania zgody na realizację zajęć z wykorzystaniem metod i technik 

kształcenia na  odległość w klasach, w których potwierdzono przypadki zakażenia wirusem 

COVID- 19.  

Ad. 7. Informacja o złożeniu do Wojewody Podkarpackiego wniosku o udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia do biblioteki 

Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w ramach „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przypomniała, że podczas posiedzenia w dniu 

15 września 2021 roku Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/970/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych 

oraz elementów wyposażenia do biblioteki Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli w ramach „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025. 

§ 1 w/w uchwały stanowi o wyrażeniu zgody na złożenie do Wojewody Podkarpackiego wniosku 

o udzielenie wsparcia finansowego w 2021 roku dla Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli na zakup nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia do 

biblioteki Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w ramach 

„Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025. Zgodnie z § 2 w/w uchwały 



„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa” o wartości 15 000,00 zł, w tym wkład własny 

finansowy w wysokości 3 000,00 zł, który zapewni Powiat Stalowowolski będzie realizowany 

przez Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli do grudnia 2021 r. Pani Naczelnik Bożena 

Karlik oznajmiła, że 20 września upłynął termin składania do Wojewody przez organy 

prowadzące wniosków o udzielenie w roku 2021 wsparcia finansowego w ramach „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025, dotyczącego wspierania organów 

prowadzących szkoły w zakresie zakupu nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia 

do bibliotek szkolnych i pedagogicznych. Dodała, że szkoły miały czas na złożenie stosownego 

wniosku do dnia 15 września 2021 roku. Poinformowała, że w dniu 15 września 2021 r. Dyrektor   

Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli złożył wniosek o wsparcie 

biblioteki w Technikum Nr 3 w tym zespole szkół (wpływ do Wydziału Edukacji 16 września 

2021 r.), z zachowaniem terminu złożenia wniosku do organu prowadzącego, a więc wniosek 

nie mógł otrzymać zgody Zarządu Powiatu na posiedzeniu w dniu 15 września 2021 r. Następnie 

poinformowała, że wniosek o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych 

oraz elementów wyposażenia do bibliotek Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli oraz Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 w ramach „Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa” został złożony przez organ prowadzący (Powiat Stalowowolski) 

do Wojewody Podkarpackiego w dniu 20 września 2021 r.  Wyjaśniła, że wniosek Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli o wsparcie biblioteki 

w Technikum Nr 3 w tym zespole szkół, mimo nieuzyskania zgody Zarządu Powiatu, został 

uwzględniony we wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych 

oraz elementów wyposażenia do bibliotek, który został złożony przez organ prowadzący (Powiat 

Stalowowolski) do Wojewody Podkarpackiego w dniu 20 września 2021 r.   

Zarząd Powiatu przyjął informację o złożeniu do Wojewody Podkarpackiego wniosku o udzielenie 

wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia do  biblioteki 

Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w ramach „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025.  

Ad. 8. Wniosek Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia wychowanków bursy z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo - Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o zwolnienie z opłat 

za  posiłki (śniadania i kolacje) w Bursie Międzyszkolnej wychowanków, uczniów Zespołu Szkół 

Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli, w okresie od września do grudnia 2021 r. Pani Naczelnik 

poinformowała, że  Zarząd Powiatu Stalowowolskiego zwolnił w/w wychowanków z opłat 

za śniadania i kolacje w Bursie Międzyszkolnej w okresie od października 2020 r. do czerwca 

2021 r. Następnie, poinformowała, że w/w wychowankowie znajdują się w trudnej sytuacji 



materialnej. Przypomniała, że zgodnie z  § 1 ust. 1 Uchwały Nr 126/836/2021 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 13 maja 2021 r w sprawie ustalenia wysokości opłaty za posiłki 

i za zakwaterowanie dla   wychowanków w Bursie Międzyszkolnej w Zespole Placówek 

Oświatowo - Wychowawczych w Stalowej Woli oraz terminu i sposobu ich wnoszenia, wysokość 

opłaty za posiłki dla  wychowanków wynosi 13,00 zł dziennie. Oznajmiła, że zgodnie z § 78 ust. 8 

pkt 2 Rozporządzenia MEN z dnia 11 sierpnia 2017 r. w sprawie publicznych placówek 

oświatowo-wychowawczych, młodzieżowych ośrodków wychowawczych, młodzieżowych 

ośrodków socjoterapii, specjalnych ośrodków szkolno-wychowawczych, specjalnych ośrodków 

wychowawczych, ośrodków rewalidacyjno-wychowawczych oraz placówek zapewniających 

opiekę i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 

(Dz. U. 2017 r., poz. 1606 z późn. zm.) – w szczególnie uzasadnionych przypadkach losowych, 

organ prowadzący placówkę może zwolnić rodziców z całości lub części opłat za posiłki 

i zakwaterowanie w bursie. Pani Naczelnik poinformowała, że zwolnienie w/w wychowanków 

i uczniów Zespołu Szkół Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli z opłat za śniadania i kolacje 

dotyczyłoby kwoty 7,00 zł dziennie, natomiast zwolnienie tych wychowanków i uczniów z  opłat 

za śniadania i kolacje za okres 4 miesięcy, przy pobycie 79 dni, dotyczyłoby kwoty 1 106,00 zł.  

Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy zadecydować o zwolnieniu z opłat za posiłki 

(śniadania i kolacje) w Bursie Międzyszkolnej w/w wychowanków i uczniów Zespołu Szkół Nr 2 

im. T. Kościuszki w Stalowej Woli. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej 

Woli w sprawie zwolnienia wychowanków bursy z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej 

i nad decyzją o zwolnieniu z opłat za posiłki (śniadania i kolacje) w Bursie Międzyszkolnej 

wychowanków, uczniów Zespołu Szkół Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli, w okresie 

od września do grudnia 2021 r. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo - Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia wychowanków bursy z opłat 

za posiłki w Bursie Międzyszkolnej i zadecydował o zwolnieniu z opłat za posiłki (śniadania i kolacje) 

w Bursie Międzyszkolnej wychowanków, uczniów Zespołu Szkół Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej 

Woli, w okresie od  września do grudnia 2021 r. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia składu komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski oraz jej przewodniczącego.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że zgodnie z § 1 projektu uchwały Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia składu komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół 



i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski oraz jej przewodniczącego, w skład 

komisji opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski wchodzą: 

1. Janusz Zarzeczny  - przedstawiciel Zarządu Powiatu Stalowowolskiego; 

2. Aldona Bilska – Kokosińska - przedstawiciel Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi;  

3. Bożena Karlik  - przedstawiciel Wydziału Edukacji;  

4. Przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego; 

5. przedstawiciel NSZZ „Solidarność” 

6. Przedstawiciel Wolnego Związku Zawodowego „Forum – Oświata”;  

7. Przedstawiciel Związku Zawodowego „Oświata”;  

8. Przedstawiciel Związku Zawodowego „Kontra” Pracowników Oświaty.  

Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła, że Zarząd Powiatu musi wskazać przewodniczącego 

w/w komisji. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował Zarządowi Powiatu wskazanie swojej 

osoby jako przewodniczącego w/w komisji. Swoją propozycję uargumentował faktem, że został 

już  desygnowany do w/w komisji jako przedstawiciel Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

Pan  Starosta zarządził głosowanie nad wskazaniem przewodniczącego komisji opiniującej 

wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze 

dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w jego osobie oraz 

nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia składu komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół 

i  placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski oraz jej przewodniczącego. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 147/974/2021 w sprawie ustalenia składu komisji opiniującej 

wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski oraz jej przewodniczącego 

i wskazał przewodniczącego komisji opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za 

osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski w osobie Starosty Janusza Zarzecznego.  

 

 

 

 



Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw 

Pani  Marii Piekarz Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w  Stalowej Woli do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna 

z  Ministrem Cyfryzacji.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą o udzielenie pełnomocnictw 

do podpisania porozumień dotyczących wykorzystywania systemu teleinformatycznego 

i publicznej aplikacji mobilnej w celu wydawania mLegitymacji szkolnej, dla następujących szkół:  

- IV Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli; 

- Branżowej Szkoły II Stopnia Nr 1 w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli;  

- Szkoły Policealnej Nr 3 w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 147/975/2021 w sprawie udzielenia pełnomocnictw Pani Marii 

Piekarz Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli 

do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna z  Ministrem Cyfryzacji. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania stypendiów 

na rok szkolny/akademicki 2021/2022 dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że w dniu 21 września 2021 r. odbyło 

się posiedzenie Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski  o przyznanie stypendiów dla uczniów 

szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski za znaczące osiągnięcia w roku szkolnym 

2020/2021. Następnie oznajmiła, że złożono 32 wnioski uczniowskie i 2 wnioski studenckie. 

Poinformowała, że po dokonaniu analizy wniosków oraz stwierdzeniu ich zgodności z uchwałą  

Nr XXXIX/273/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 czerwca 2018 r. w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski  

i studentów za znaczące osiągnięcia, zmienioną uchwałą Nr VI/42/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r., Komisja Stypendialna pozytywnie zaopiniowała  

27 wniosków uczniów i 2 wnioski studentów. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 147/976/2021 w sprawie przyznania stypendiów na rok 

szkolny/akademicki 2021/2022 dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

i studentów za znaczące osiągnięcia.  



Ad. 12. Wniosek Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Mechaników Polskich Oddział 

w  Stalowej Woli w sprawie dofinansowania organizacji ,,Dnia Seniora”.  

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Zarządu Oddziału Stowarzyszenia Inżynierów 

i Techników Mechaników Polskich zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe obchodów ,,Dnia 

Seniora”, który odbędzie się 9 października 2021 r. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, 

że Stowarzyszenie Inżynierów i Techników Mechaników Polskich co roku organizuje spotkanie 

dla swoich członków – inżynierów i mechaników, którzy ukończyli już pracę zawodową. Oznajmił 

również, że podczas tegorocznego spotkania członkom w/w stowarzyszenia – inżynierom 

i mechanikom, którzy ukończyli już pracę zawodową zostaną wręczone pamiątkowe statuetki, 

dyplomy oraz drobne upominki. Poinformował, że Prezes Stowarzyszenia zwrócił się z prośbą 

o dofinansowanie zakupu 17 pamiątkowych statuetek, które chce wręczyć tegorocznym 

jubilatom. Oznajmił, że łączny koszt zakupu tych statuetek wynosi 1 500 złotych. Zaproponował, 

aby pozytywnie  przychylić się  do wniosku   prezesa    stowarzyszenia i wesprzeć finansowo 

organizację obchodów ,,Dnia Seniora”, kwotą 1 000 zł brutto ze środków budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków z przeznaczeniem na zakup pamiątkowych 

statuetek. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Członków Zarządu Powiatu o opinię na temat 

w/w propozycji Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasza Woska. Członkowie Zarządu Powiatu z aprobatą odnieśli się 

do  propozycji Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasza Woska, aby pozytywnie  przychylić się  do wniosku   prezesa    

stowarzyszenia i wesprzeć finansowo organizację obchodów ,,Dnia Seniora”, kwotą 1 000 zł 

brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków 

z przeznaczeniem na zakup pamiątkowych statuetek. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Stowarzyszenia Inżynierów i Techników 

Mechaników Polskich Oddział w  Stalowej Woli w sprawie dofinansowania organizacji ,,Dnia 

Seniora” i decyzją o wsparciu finansowym organizacji obchodów ,,Dnia Seniora” kwotą 

1 000 zł  brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków, 

z przeznaczeniem na zakup 17  pamiątkowych statuetek dla tegorocznych jubilatów. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia Inżynierów i Techników 

Mechaników Polskich Oddział w  Stalowej Woli w sprawie dofinansowania organizacji ,,Dnia 

Seniora” i  postanowił wesprzeć finansowo organizację obchodów ,,Dnia Seniora” kwotą 1 000 zł 

brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków, 

z  przeznaczeniem na zakup 17  pamiątkowych statuetek dla tegorocznych jubilatów.  



Ad. 13. Wniosek Prezes  Zarządu Koła Polskiego Związków Niewidomych w Stalowej Woli 

w  sprawie wsparcia finansowego  organizacji obchodów ,,Światowego  Dnia 

Niewidomego”.  

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych w Stalowej 

Woli zwróciła się z wnioskiem o wsparcie finansowe obchodów ,,Światowego Dnia Niewidomego”, 

organizowanego  w dniu 7 października  2021 r. Pan Naczelnik Tomasz Wosk przypomniał, 

że w poprzednich latach Powiat Stalowowolski wspierał finansowo obchody ,,Światowego Dnia 

Niewidomego” organizowane przez Koło Polskiego Związku Niewidomych w Stalowej Woli. 

Powiedział, że stalowowolskie Koło Polskiego Związku Niewidomych cyklicznie organizuje  

spotkania dla swoich uczestników. Oznajmił, że w trakcie tegorocznego spotkania zaplanowane 

zostały między innymi recytacje twórczości osób niepełnosprawnych, a także przedstawienie 

informacji na temat zagrożenia epidemiologicznego COVID-19. Poinformował, że spotkanie 

ma ogromne znaczenie dla osób niewidomych,  ponieważ  stwarza  warunki do  wzajemnego  

poznania  się i pozwala na wymianę wzajemnych doświadczeń w radzeniu sobie z dysfunkcją 

wzroku i psychicznej akceptacji niepełnosprawności. Poinformował również, że całkowity koszt 

spotkania wynosi 3 500 zł, a kwota ta obejmuje wynajem sali w restauracji ,,Słoneczna”, 

poczęstunek oraz aranżację koncertu. Ponadto, poinformował, że Prezes Stalowowolskiego Koła 

zwróciła się z prośbą o dofinansowanie organizacji uroczystości w wysokości 1 200 zł. 

Pan Naczelnik Tomasz Wosk zaproponował, aby Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił 

się do wniosku i dofinansował obchody ,,Światowego Dnia Niewidomego” w kwocie 1 200 zł, 

z  przeznaczeniem na wynajem sali. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

nad  pozytywnym przychyleniem się do wniosku Prezes  Zarządu Koła Polskiego Związku 

Niewidomych w Stalowej Woli w  sprawie wsparcia finansowego  organizacji obchodów 

,,Światowego  Dnia Niewidomego” i dofinansowaniem uroczystości z  okazji ,,Światowego  Dnia 

Niewidomego” w kwocie 1 200 zł, z  przeznaczeniem na wynajem sali. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu postanowił pozytywnie przychylić  się do wniosku Prezes  Zarządu Koła Polskiego 

Związku Niewidomych w Stalowej Woli w  sprawie wsparcia finansowego  organizacji obchodów 

,,Światowego  Dnia Niewidomego” i postanowił dofinansować uroczystość z okazji ,,Światowego  

Dnia Niewidomego” w kwocie 1 200 zł, z  przeznaczeniem na wynajem sali.  

Ad. 14. Wniosek Prezesa Międzyszkolnego  Klubu Lekkoatletycznego „Sparta” w Stalowej 

Woli w  sprawie dofinansowania ,,IV Leśnego Charytatywnego Festiwalu Sportu”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego ,,Sparta” 

w  Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o dofinansowanie zadania publicznego w dziedzinie sportu 



pn. ,,IV Leśny  Charytatywny  Festiwal  Sportu”, który  odbędzie  się   2 października   2021 roku 

na ,,Ciemnym Kącie” przy ul. Bojanowskiej w Stalowej Woli. Pan Naczelnik Tomasz Wosk 

poinformował, że organizatorami wydarzenia są Międzyszkolny Klub Lekkoatletyczny ,,Sparta” 

oraz firma Superior Industries Poland. Oznajmił, że organizatorzy przewidują udział w festiwalu 

ok. 300 osób. Oznajmił również, że festiwal ten organizowany jest cyklicznie od 2018 roku 

i skierowany jest do  osób powyżej 16. roku życia z gmin z terenu powiatu stalowowolskiego, 

z ościennych powiatów, a także dla osób z całego kraju. Ponadto, oznajmił, że w trakcie imprezy 

rozgrywane będą konkurencje  takie jak: bieg na 5 km, bieg na 10 km, cross rowerowy, nordic 

walking. Zwrócił uwagę, że wydarzenie to ma również charakter charytatywny. Wyjaśnił, 

że opłaty startowe zostaną przekazane na fundację, która pomaga dzieciom chorym na rzadkie 

choroby. Poinformował, że Prezes Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego ,,Sparta” zwrócił 

się z prośbą o dofinansowanie organizacji festiwalu w kwocie 2 000,00 zł,  które chce przeznaczyć 

na zakup medali. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje, aby dofinansować powyższe 

przedsięwzięcie w kwocie 1 500,00 zł,  z przeznaczeniem na wnioskowany cel. Starosta Janusz 

Zarzeczny zwrócił uwagę, że ,,Leśny  Charytatywny  Festiwal  Sportu” cieszy się bardzo dużą 

popularnością ze względu na swój charytatywny charakter. Zaproponował, aby dofinansować 

,,IV Leśny  Charytatywny  Festiwal  Sportu” w kwocie 2 000,00 zł. Zarząd Powiatu z aprobatą 

odniósł się do propozycji Pana Starosty. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Międzyszkolnego  Klubu Lekkoatletycznego 

„Sparta” w Stalowej Woli w  sprawie dofinansowania ,,IV Leśnego Charytatywnego Festiwalu 

Sportu” i decyzją o dofinansowaniu organizacji tego festiwalu w kwocie 2 000,00 zł, 

z przeznaczeniem  na zakup medali. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Międzyszkolnego  Klubu Lekkoatletycznego 

„Sparta” w Stalowej Woli w  sprawie dofinansowania ,,IV Leśnego Charytatywnego Festiwalu 

Sportu” i zadecydował o dofinansowaniu organizacji tego festiwalu w kwocie 2 000,00 zł, 

z przeznaczeniem  na zakup medali. 

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyznania pomocy finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Pan Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 147/977/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

Ad. 16. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian  w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok przyjętego UZP 146/971/2021 

z dnia 15 września 2021 roku.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian  w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok 

przyjętego UZP 146/971/2021 z dnia 15 września 2021 roku. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad przyjęciem autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian  w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok przyjętego UZP 

146/971/2021 z dnia 15 września 2021 roku. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian  w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok przyjętego UZP 

146/971/2021 z dnia 15 września 2021 roku.  

Ad. 17. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 

– 2035 przyjętego UZP Nr 146/972/2021 z 15 września 2021 roku.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035 przyjętego UZP Nr 146/972/2021 z 15 września 

2021 roku.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda opuścił posiedzenie.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem autopoprawek do projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035 przyjętego UZP Nr 146/972/2021 z 15 września 

2021 roku. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 

– 2035 przyjętego UZP Nr 146/972/2021 z 15 września 2021 roku. 

 



Ad. 18. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie 

do  porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

27  września 2021 r. punktów.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Stalowowolskiego o wprowadzenie do  porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego planowanej na dzień 27  września 2021 r. punktów. Oznajmił, że wniosek 

dotyczy wprowadzenia do porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

planowanej na dzień 27 września 2021 r. następujących punktów:  

1. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian  

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok przyjętego UZP 146/971/2021 z dnia 

15 września 2021 roku.  

2. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035 przyjętego 

UZP Nr 146/972/2021 z 15 września 2021 roku.  

Następnie Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do  porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego planowanej na dzień 27  września 2021 r. punktów.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego 

o wprowadzenie do  porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na 

dzień 27  września 2021 r. punktów.  

Ad. 19. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman                                                                                                    
                    Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


